
 
 
 

Elsloo, 20 maart 2024  
 
 
 
 
 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN  
(Ex art. 155 lid 1 Gemeentewet jo. art. 42 Reglement van Orde) 
 
Betreft: wijk Catsop (Elsloo) 

 

T.a.v.: Het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Stein 

 
Geacht college,  
 
Graag zou ik uw aandacht willen vragen voor het volgende.  
 
Betreffende de wijk Catsop (Elsloo) heeft de gemeente Stein, mede op basis van het 
coalitieakkoord 2018-2022, in haar meerjaren-investeringsprogramma  een “facelift” 
opgenomen voor het oudste deel van Catsop. Hierbij zou o.a. een bij de historie 
passende bestrating en meubilair worden aangebracht (zogenaamde “variant 2”). 
Het college van B&W heeft in mei 2020 een plan vastgesteld met een geraamd 
budget van € 500.000,- met als uitvoeringsjaar 2021. 
 
Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende  vragen. 
 

1. Kunt u aangeven waarom de betreffende “facelifit” c.q. upgrading van Catsop 
nog niet heeft plaatsgevonden ? 

2. Is uitvoering van de zogenaamde “variant 2” nog actueel, of zijn/liggen er 
intussen andere plannen/varianten ? 

3. Denkt het college dat het geraamde bedrag ad € 500.000,- voldoende is om 
de facelift c.q. upgrading uit te kunnen voeren ? 
Zo nee, hoeveel middelen verwacht u hiervoor nodig te hebben en wanneer 
kan de Raad een voorstel daaromtrent tegemoet zien ? 

4. Zijn de bomen c.q. lindes op het pleintje in Catsop onderzocht/beoordeeld in 
het kader van veiligheid c.q. dreigend gevaar voor omwonenden in geval van 
bijvoorbeeld hevige stormen ? 
Zo nee, bent u bereid dit alsnog te doen en -indien nodig- adequate 
maatregelen ter zake te nemen ? 

5. Bent u bereid onderzoek te doen naar de mogelijkheden om verloedering van 
panden in Catsop tegen te gaan ? 

 
Op 16 februari 2017 heeft onderzoeksbureau Royal Haskoning DHV het 
onderzoeksrapport “Verkeersarrangement Elsloo” opgeleverd. Daarbinnen is Catsop 
ook onderzocht. 



 
6. Welke aanbevelingen uit dit onderzoek ten aanzien van Catsop hebt u als 

college omarmt en welke niet ? 
7. Welke aanbevelingen zijn reeds gerealiseerd ? 
8. Wanneer is uw college voornemens (verdere) concrete stappen te zetten 

m.b.t. het in praktijk brengen van de aanbevelingen uit genoemd 
Verkeersarrangement ? 

 
Alvast dank. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Leon Fredrix,  
raadslid namens CMB 


